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Z Á P I S  č. 2/2024 

 
z jednání Komise místní části Salaš konané dne 13. 5. 2024  

 
Přítomni: Renata Janíčková, Jan Jurča, Věra Firstová, Mgr. Radka Vyoral Krakovská, Tomáš 

Matucha, Veronika Mašláňová Káňová, Jan Bařinka, Petr Mašláň, Ludmila Baďurová   
 
Omluveni: Vladimír Bolom, Alena Hájková, Vlastimil Svozil  
 
Hosté: ředitel DSZO Josef Kocháň, vedoucí dispečer Jan Tesař 

 
Program: 
 
1. Zahájení 
2. MHD 
3. Daň z nemovitosti 
4. Ořezání suchých porostů 
5. Pouliční lampa 
6. Oprava multifunkčního hřiště 
7. Projekt nového hřiště 
8. Diskuze a závěr 

 
 
ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně Mgr. Radka Vyoral Krakovská a tajemnice p. Renata 
Janíčková. Přivítali všechny členy a také hosty, pana ředitele Josefa Kocháně z DSZ   
a vedoucího dispečera pana Jana Tesaře. 
 
ad 2) Pan Kocháň s panem Tesařem KMČ seznámili s vyhodnocením počtu cestujících spojů 
linky č. 53 MHD, která jezdí od ledna 2024 na Salaš. Vyhodnotili, kolik cestujících jezdí každým 
spojem, tedy průměrný počet cestujících v pracovní dny a průměrný počet cestujících  
o víkendu, ale také kolik občanů Salaše (cestujících) má zakoupenou zvýhodněnou kartu DSZO 
pro děti, studenty či seniory. Nynější spoje linky č. 53 MHD budou jezdit dle jízdního řádu do 
konce srpna 2024. DSZO dle vyhodnocení obsazenosti spojů navrhuje:  
Zrušení veškerých spojů o víkendu a v pracovní dny, zrušení spoje v 10:01 hod. a spoje v 18:35 
hod. Z důvodů malého počtu cestujících v daný čas.  
Komise místní části s tímto návrhem jednomyslně nesouhlasí. Členové komise žádají  
o zachování nynějších spojů linky č. 53, které jsou důležité jak pro děti navštěvující školu, 
odpolední kroužky, ale také pro matky s dětmi, pro pracující i pro seniory. V teplejším období 
komise očekává vyšší obsazenost víkendových spojů, které mohou využívat občané města 
Zlína pro procházku lesem ze Salaše na Maják či do Malenovic. S linkou č. 53 jsme velmi 
spokojeni a spokojenost vyjadřují i místní obyvatelé stejně jako zaměstnanci firem sídlících na 
Salaši, kteří taky MHD využívají.  
 
ad 3) Členové komise se dále zabývali zvýšením daně z nemovitosti. Většina členů se 
skokovým navýšením částky nesouhlasí. Paní předsedkyně, členy komise seznámila s důvody 
a výpočty daně z nemovitosti, o které byla informována na schůzi předsedů komisí místních 
části se zástupci Rady města Zlína.  
 
ad 4) Členka komise upozornila na suché porosty tůjí a krušpánku na ostrůvku na točně u 
zastávky autobusů. Členové komise žádají o jejich ořezání. 
 
ad 5) Komise již několik let připomíná a znova se dotazuje, kdy bude zprovozněno poslední 
pouliční osvětlení na konci obce, po levé straně Salaš směr Bohuslavice. Bylo nám v březnu 
2024 oznámeno, že se projekt dodělává, ale lampa zde stále není.  
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ad 6) Předsedkyně komise opět upozornila na špatný stav multifunkčního hřiště za budovou 
kanceláře MČ. Asfaltová plocha je od dne převzetí stavby nevyhovující, po dešti stojí voda ve 
velkých kalužích několik dnů na hřišti a nelze ani vymést, protože hřiště není vyspádováno tak, 
aby voda odtékala. V loňském roce došlo již i k popraskání asfaltové plochy, které bylo 
„vyřešeno“ zalitím. Mantinely kolem hřiště neustále praskají a vyměňují se za nové, ale to 
zjevně není smysluplné řešení. Materiál, z kterého jsou mantinely vyrobeny praská tak, že 
vytváří ostré hrany, o které se lze pořezat a členové KMČ se obávají o zranění dětí, které na 
hřiště chodí. Komise žádá o schůzku, na které se bude řešit rekonstrukce tohoto hřiště jako 
celku, tedy kvalitní povrch, na kterém nebude stát týden po dešti voda a který nebude praskat. 
KMČ se nezdá smysluplné ani finančně účelné postupně stále vyměňovat jeden panel 
mantinelu za druhým. 
 
ad 7) V letošním roce se začalo realizovat „Rozšíření dětského stávajícího hřiště č. 449“, na 
které KMČ vyčlenila finanční prostředky. Dne 19. 4. 2024 byly zhotoveny dva herní prvky a 
dopadová plocha z umělého trávníku. Dále má následovat oprava zídky, zabezpečení studny, 
2-3 lavičky, výsadba rostlin, živého plotu. Příští rok by se měl umístit i plánovaný fitness prvek.  
Jeden člen komise nesouhlasí s tímto rozšířením hřištěm, jeho firma má pozemek a budovu 
v těsném sousedství a vzhledem k tomu má pochybnosti o vhodném přístupu ke hřišti.  
Herní prvky jsou instalovány v jiném místě, než byla původní domluva a dopadová plocha není 
dostatečně zhutněná, povrch není rovný, při chůzi se propadá, členové komise žádají o 
informace, kdo a proč bez nich rozhodl o tom, jak bude hřiště vypadat. Svah od studny směrem 
k hracím prvkům je bez trávy, jen hlína, z které se stane i při malém dešti bláto a na dané hrací 
prvky se nelze bezpečně ani dostat. Komise žádá o seznámení s dalšími plány a realizací této 
dostavby a důrazně žádá, aby byla účastníkem rozhodování o pokračování realizace.  
 
ad 8) Diskuze a závěr  
  
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Ve Zlíně – Salaši, 13. 5. 2024 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš    


